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Referat SB møde 14. maj 200 

 

 

 

                                                                                 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 22.1. 2016 
 

Til stede: 

Forældrerepræsentanter: Dorte Pedersen , Lisbeth Nielsen, Katrine Mikkelsen, 

Christina Simonsen, Lars Hilary Post Nexø, Thulani 

Lindberg-Nielsen,  

 

Elevrepræsentanter:          Cecilia Ørmen,  

Medarbejderrepræsentanter:         Thomas Poulsen, Anders Holm Nielsen 

Ledelse:          Thomas Horn, Finn Kristensen, Gitte Frandsen 

 

Afbud: 

Forældrerepræsentanter: Marianne Grønning, Linda Gjesing Lauersen 

Medarbejderrepræsentanter:   

Elevrepræsentanter:        Samahir Salah Ahmed Hammid 

Ledelse:           

 

 

--------------------------------------------- 

 

 

1. 

Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat godkendes. 

Dagsorden godkendes - der tilføjes punkt om orientering af nyt fra KKFOens overvejelse i forhold 

til sammenlægning m Borup samt genhusning i forhold til byggesag. Punkt 6.b. 

 

 

 

2. 

Nyt fra Elevrådet 

Elevrådet har været til Unge Politikkerdag i november, hvor de som planlagt fremsatte forslag om 

ungemesse omhandlende fritidstilbud for unge i KBH. Dette forslag blev vedtaget. 

 

Elevrådet har besluttet at lave et elevrådsblad, der skal udkomme en gang om måneden. 

Bladet vil udkomme i papirform til ophæng i klasserne og digitalt på intra/skoleporten. Elsebeth 

Jacobsen, skolens it-  vejleder er koblet på projektet. 

 

 

 

3. 

Budget 2016 

HO gennemgår gennemgår udviklingen i elevtallet for seneste periode. Af forskellige årsager (store 

afgangsklasser, små begynderklasser, flytninger, udsivning etc.) er der 35 færre børn på skolen pr 
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september 2015 end september. Dette har stor negativ betydning for budget 2016. Der bliver ca. 1,4 

mill. mindre at drive skole for i dette budgetår. 

 

HO gennemgår udkast til budget 2016 for skoledel. Herefter spørgsmål og drøftelse. 

 

FK gennemgår udkast til budget 2016 for KKFOen. Herefter spørgsmål og drøftelse. 

 

Budgetterne er punkt på næstkommende SBmøde, hvor de skal vedtages. 

 

 

 

4. 

Kvalitetsrapport  

Udvalgte temaer – trivsel og chancelighed gennemgåes og drøftes. 

 

 

 

5. 

Skolebestyrelsesmøderne 

Der har igennem en periode været en del afbud til skolebestyrelsesmøderne. Der drøftes forslag til 

opkvalificering af mødeplacering, form og indhold. 

 

Det besluttes, at der: 

 fortsat er formøder, men at de kortes ned til 30 min. så SBmøderne startes kl. 17.30 og 

slutter kl. 19.30. 

 lægges et fokus på at strukturere mødet endnu skarpere, bl.a. ved at der i forbindelse med 

dagsordenen laves kort intro til de forskellige punkter, der sammenfatter hovedindholdet – 

og tydeliggør, hvad der skal tages stilling til/besluttes. 
 

 

 

6. 

Ferieplan 2016/17 

Der vil ikke være lørdagsskole-dage i kommende skoleår grundet de økonomiske aspekter. Selve 

aktiviteterne; høstfest og featureafslutning vil stadig finde sted, men vil sandligvis lægges på 

eftermiddage. 

Den allerede planlagte lørdagsskole i foråret 16 bliver afholdt som planlagt. 

 

Ferieplanen gennemgås. Der er ikke de store åbenlyse justeringsåbninger. 

 

KKFO: 7 lukkedage: 3 dage før påske, 4 dage mellem jul og nytår. 

 

Ferieplanen vedtages. 

 

 

 

6.b 

FK orienterer om KKFOens overvejelse i forhold til sammenlægning m Borup samt genhusning i 

forhold til byggesaeng.  

Overvejelserne drøftes og SB kommer med input. 
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7 

Temadrøftelse 

Spilleregler for brug af sociale medier. Revidering af trivsel- og kontaktforældreguiden og gode 

ideer og råd. 

 

 

 

8.a 

Evt. 

HO orienterer om  

 rotteudfordringen i madkundskabslokalet. Problemet trækker ud og skolen har været 

nødsaget til arrangere alternativer. Mandag d. 25.1. er der igen en ny melding på om 

problemet er løst. 

 at der snarest vil være gang i byggeriet af skolens væksthus. Det er planlagt til at stå klar pr. 

1. april.  
 

 

 

8.b 

Næste møde 

 

Profilering af skolen 

Budget 

Temadrøftelse - styrket medborgerskab 

 

 

   

 

 

Referat: Gitte Frandsen 

 

 

 

Godkendt af skolebestyrelsen    dato: 

 


